
  
 

Godkendelse af referat fra 15. januar 2019. 

 

Godkendt. 

 

Orientering samt punkter fra daglig leder. 

 

Der er en del lige nu der ringer, fordi de gerne vil ud og ride engang i mellem når de er i 

sommerhus. Dvs. det er ret usikkert hvornår og hvordan, og kan derfor ikke planlægges. 

 

Det kan vi desværre ikke sige ja til, da ponyerne jo bruges dagligt i undervisningen og af parterne i 

weekenden. Og de skal have en fridag om ugen. 

 

Birgitte kontakter Shadows ejer for at høre hvornår den skal retur.  

 

Vi har særligt focus på at få Armani til at fungere optimalt igen. Det betyder, at Nanna aftaler med 

nogle rutinerede ryttere, at de rider den jævnligt. 

 

Vi opfordrer igen til, at man hjælper til hvis man er der ved indluk, eller i hvert fald henter sin egen 

hest. 

 

Vi opfrisker lige udmeldingen om at heste SKAL ind i boksen når der lukkes ud og ind. Lotte 

skriver ud på facebook. 

 

Orientering fra formand. 

 

Ikke til stede. 

 

Orientering samt punkter fra ejere. 

 

Ikke noget 

 

Orientering fra kasserer med redegørelse for bank og klubbens økonomi. 

 

Bestyrelsen skal underskrive regnskabet for 2018, som skal forelægges ved generalforsamlingen. 

Jena forbereder til generalforsamlingen. 

 

Vi har 50.000 på kontoen p.t. Vi skylder 15.000 kr. væk. Vi har 9.000 kr. til gode.  

 

Vi har fået spørgsmål vedr. kontingent. Elevryttere kan ikke forstå at de skal betale årskontingent 

når de f.eks. stopper i februar måned.  

Referat af bestyrelsesmøde. 
Kongsvad Rideklub Thorsager 
Stationsvej 46a, 8410 Rønde 

 
19. februar 2019 kl. 19.00 hos Anette 



Det ligger fast, at ved opstart er det ok at vi differentierer kontingentet. Men fordi man vælger at 

stoppe tidligt på året, betyder det ikke, at man får penge tilbage. Det er jo ens eget valg, og derfor 

skal der betales fuld kontingent for det år, hvor man melder sig ud. 

 

Arbejdsdage 

 

14. april 2019 kl. 9.00 

25. maj 2019 kl. 9.00 

18. august 2019 kl. 9.00 

Tovholder Karina 

 

Hængepartier efter sidste arbejdsdag 2018: 

Udendørs høhæk i togvognsfolden skal fjernes – den er ved at rådne. 

Muddermåtter skal fjernes på togvognsfolden, og lægges på en bedre måde. 

Fjerne telefonpæle. Erik og Michael tjekker hvor mange der er rådne.  

Gult skur males eller sættes sorte plader på. 

Lys i staldgangen (Morten og Jørgen) 

 

Generalforsamling – beretning. 

 

Ny daglig leder 

Mødding 

Banehegn 

Græsfolde og hegn 

Solarium 

Jubilæumsfest 

Julefrokost 

Fest for de små 

Stævner med ny struktur 

Ridelejr 

Nye heste 

Herreklubben: Armani, springstøtter 

God stemning - dejligt 

 

Repræsentantskabsmøde 

Vi laver et forslag, som modforslag til det forslag, der sidste år kom om trænerlicens. Birgitte og 

Lotte. 

 

Ridelejr. 

Uge 27 og 28. Der laves planlægningsudvalg. Birgitte sørger for det. 

Kun overnatning torsdag til fredag, da alle (både børn og voksne bliver for trætte). 

 

Pengeprofilen.  

Vi har nu fået lavet en kontrakt. Og Anette har fået formuleret tekst til folderen. 

Formulering til folder godkendt.   

 

 

 



Flis 

Lægges på udendørs dressurbanen. Harves først, og så lægger vi en dato på facebook hvor man kan 

komme og hjælpe med at lægge flis ud. 

 

Indkøb af træbomme 

Vi køber nogle til at bruge fast udenfor til bomtræning osv. Nogle der ikke males, men som bare 

kan bruges på jorden. 

 

Forhandling af lejekontrakt. 

Vi skal have forhandlet ny lejekontrakt med ejer inden 1.4.19. 

 

 

 

 

Næste møde: Tirsdag den 19. marts 2019 hos Lotte 

 

 

 

 

 


